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Teme dnevnog reda 

17:00 

 
 

USVAJANJE DNEVNOG REDA 

 

RASPRAVA 
Predsjednik predlaže usvajanje dnevnog reda. 

 

 

ZAKLJUČCI 
Jednoglasnom odlukom dnevni red je usvojen. 

 

 

 

 

 

USVAJANJE ZAPISNIKA 
KONSTITUIRAJUĆE SJEDNICE 

 

RASPRAVA Predsjednik predlaže usvajanje zapisnika konstituirajuće sjednice. 

 

 

ZAKLJUČCI Jednoglasnom odlukom zapisnik konstituirajuće sjednice je usvojen. 

 

 

   

 

 

 

 
 
 

 



 

 

USVAJANJE ZAPISNIKA I. SJEDNICE 
STUDENTSKOG ZBORA 

RASPRAVA 
Predsjednik predlaže usvajanje zapisnika I. sjednice Studentskog zbora. 

 

 

ZAKLJUČCI 
Jednoglasnom odlukom zapisnik I. sjednice Studentskog zbora je usvojen. 

 

 

 

 

 
IZVJEŠTAJ PREDSJEDNICE SZFZSRI  

RASPRAVA 

Predsjednica SZFZSRI predlaže da se na Fakultetskom vijeću iznese činjenica da u 

dužnosti Studentskog zbora nije prosljeđivanje e-mailova koje dekanat šalje studentima. 

Nadalje, predsjednica predstavlja strategije Sveučilišta govoreći o tome što se postiglo te 

što se u budućnosti planira postići. Pritom spominje i povećanje školarina te naglašava 

stav rektorice koja je protiv ove odluke te se zalaže za akademsku solidarnost. 

Predsjednica govori i ishodima sastanka Odbora za kvalitetu gdje su se studentski stavovi 

o uvođenju online nastave uspoređivali sa istovremenom željom za volontiranje studenata  

u KBC-u  pri čemu se propitkivala humanost i požrtvovnost studenata volon tera. Nadalje, 

predsjednica govori i o ishodima sjednice SZSUR-a na kojoj se raspravljalo o beneficijama 

za predstavnike poput besplatnih pokaza za gradski prijevoz, dodatnih bodova za 

ostvarivanje stipendije ili Erasmus programa. Također obavještava da je novi predsjednik 

HSZ-a Mateo Marušić te da se natječaj za financiranje studentskih projekata planira 

raspisati u 12. mjesecu. Osim toga, predsjednica govori i o temi o kojoj se najviše 

raspravljalo na posljednjem zasjedanju Fakultetskog vijeća, a to je mo lba izvanrednih 

studenata sestrinstva za uvođenje online oblika nastave. Predsjednica se osvrće i na 

postupak akreditacije Fakulteta koji je uspješno prošao. 

 

 

ZAKLJUČCI 

Na Fakultetskom vijeću predložiti će se sljedeća rješenja po pitanju komunikacije 

dekanata i studenata. Prva je opcija da tajništvo dekanata direktno e-mailom obavještava 

studente. Druga opcija je da se tajništvo dekanata obraća predstavnicima godina koji će 

dalje prosljeđivati e-mailove studentima svoje godine. Treća je opcija da se obavijesti od 

strane dekanata iznose na oglasnoj ploči. 

 

 

 

 

 

 
  



IZVJEŠTAJ PREDSTAVNIKA 

STUDENATA U SZ FZSRi 

RASPRAVA 

FIZIOTERAPIJA - nadoknada kliničkih vježbi koje se nisu održale, omogućivanje online 

praćenja nastave za studente u samoizolaciji. 

SESTRINSTVO (diplomski) – opravdavanje izostanaka studentima u samoizolaciji. 

Ostali predstavnici studenata ne iznose svoje komentare. 

 

 

ZAKLJUČCI 
Navedeni problemi iznijeti će se na sjednici Fakultetskog vijeća. 

 

   

 

 ANALIZA ANKETE  

RASPRAVA 

Anketu o provođenju epidemioloških mjera ispunilo je 320 studenata. Anketa pokazuje da 

su najveći problemi mjerenje temperature i nemogućnost održavanja razmaka. Čak 

95,7% studenata podržava prelazak na online oblik nastave.  

 

 

ZAKLJUČCI 

Osigurati toplomjere (2) na ulazima u fakultet budući da tjelesna temperatura stalno 

varira odnosno da se tjelesna temperatura izmjerena kod kuće ne mora podudarati sa 

temperaturom po dolasku na fakultet. 

 

 

 

 
VOLONTIRANJE STUDENATA U KBC-
U RIJEKA – OTVORENA RASPRAVA 

 

RASPRAVA 

Predsjednica izlaže da će studenti volonteri za svoj volonterski rad dobiti volonterske sate 

te da će im odrađeno biti priznato kao kliničke vježbe/praksa. Također govori i o 

dodatnim pogodnostima poput posebnog priznanja od strane Fakulteta. Zamjenik 

predsjednice SZFZSRi te ujedno i koordinator ovog projekta iz redova studenata detaljnije 

je obrazložio sam projekt te rekao da je najviše prijavljenih sa studija sestrinstva, a zatim 

radiološke tehnologije, fizioterapije i primaljstva. Također je rekao će pop is odjela gdje 

postoji potreba za dodatnom radnom snagom te raspored studenata biti poslan do 27.11. 

2020.    

 



ZAKLJUČCI 

Na Fakultetskom Vijeću iznesti će se prijedlog za izdavanjem potvrde/ priznanja za 

odrađene volonterske sate.  

 VOLONTERSKI SATI STUDENATA 
MENTORA – OTVORENA RASPRAVA 

 

RASPRAVA 

Predsjednik predlaže da se angažman studenata mentora ponovno krene validirati u 

obliku volonterskih sati. 

 

 

ZAKLJUČCI 

Jednoglasnom odlukom podržan je prijedlog vezan za volonterske sate studenata 

mentora. 

 

 

 

 
UPISIVANJE OCJENA U STUDOMAT 

– OTVORENA RASPRAVA 
 

RASPRAVA 

Predsjednica ukazuje na problem upisivanja ocjena u Studomat bez prethodnog davanja 

rezultata na uvid studentima. Prava studenata na uvid postignutih rezultata dokazuje  

pozivajući se na Pravilnik o studijima Sveučilišta u Rijeci, čl.45., st.1.  

 

 

ZAKLJUČCI 

Sastaviti će se dopis koji će biti poslan predstavnicima studenata kako bi se sastavio i 

utvrdio popis predavača koji imaju ovakav pristup u radu te na taj način ne poštuju prava 

studenata. 

 

 

 

 

 

EDUKACIJA SZ FZSRI – OTVORENA 
RASPRAVA 

 

RASPRAVA 

Predsjednica predlaže da se na razini sastavnice provede kratka edukacija SZ FZSRi -a na 

temu pisanja dopisa i zapisnika, financiranja projekata te dužnosti i prava članova SZ 

FZSRI-a. 

 

 

ZAKLJUČCI Jednoglasnom odlukom podržan je prijedlog za edukaciju SZ FZSRi. 

 



 

 

 
PISANJE PROJEKATA – OTVORENA 

RASPRAVA 

 

RASPRAVA 

Predsjednica iznosi problem nepostojanja formalnog obrasca za pisanje projekata te 

predstavlja predložak novoformiranog obrasca FZSRI-a i prijedlog njegova objavljivanja 

na službenim stranicama Fakulteta. Zamjenik predsjednice predlaže da se u traženim 

podacima obrasca izbaci OIB studenta te na taj način ostane samo JMBAG. 

 

 

ZAKLJUČCI Jednoglasnom odlukom obrazac za pisanje projekata je usvojen. 

 

 

 

 
PUB KVIZ FAKULTETA 

ZDRAVSTVENIH STUDIJA 
 

RASPRAVA 

Ideja pokretanja PUB kviza Fakulteta zdravstvenih studija razmotrila se na prethodnom 

online glasovanju. 

 

 

ZAKLJUČCI 

Jednoglasnom odlukom na provedenom online glasovanju usvojena je ideja pokretanja 

PUB kviza Fakulteta zdravstvenih studija. 

 

 

 

 

 

NATJEČAJ ZA STUDENTSKOG 
PRAVOBRANITELJA 

 

RASPRAVA 

Natječaj za studentskog pravobranitelja rezultirao je jednom prijavom. Kandidat je Petar 

Lendl, student 1.godine sveučilišnog diplomskog studija fizioterapije. 

 

 

ZAKLJUČCI 

Kandidat odgovara kriterijima Natječaja te, ukoliko ne bude dodatnih prijava, biti će 

imenovan studentskim pravobraniteljem. 

 

 

 
 
 

 



ZAMOLBA STUDENATA DIPLOMSKOG 
STUDIJA FIZIOTERAPIJE 

RASPRAVA 

Predstavnica diplomskog studija Fizioterapija predlaže da se prema Upravi Fakulteta uputi 

zamolba da za sve izvanredne diplomske studije sva teorijska nastava prijeđe u online 

oblik. Kao razlog navodi komatoznost trenutne situacije vezane uz epidemiju koronavirusa 

te nemogućnost poštovanja adekvatne fizičke distance u prostorijama Fakulteta. 

 

 

ZAKLJUČCI Predsjednica će sastaviti dopis te će se o tome raspraviti na Fakultetskom vijeću.  

 

 

 

 

Viktorija Bugarin,  

Predsjednica Studentskog zbora  

Fakulteta zdravstvenih studija u Rijeci  

 

Anamaria Komen,  

Tajnica Studentskog zbora  

Fakulteta zdravstvenih studija u Rijeci 


